

# TGS - Referat Skabelon

**Udvalg:** Bestyrelse møde

**Referent:** Majbritt Fallesen

**Dato:** 20.04.2017

**Tilstedeværende:** Kenneth (KC), Majbritt (MF), Per (PL), Jesper (JS), Brian (BA), Lars Bjerre (LB), Mona Madsen (MM), Peter (PH)

**Fraværende:** Morten Olsen (MO), Torben (TW)

Dagsordenspunkt	Konklusion	Ansvarlig	Deadline
1) Godkendelse af referat	Godkendt		
2) Økonomi – budget 2016/17 v/ Flemming Stahl	Gennemgang af budgettet. Budgettet følges pt.		
3) Opdatering fra udvalgsansvarlige	<p><i>Baneudvalg</i> Omlægning til meter mål, arbejdes der på. Oplæg kommer senere. Beplantning ved P-plads fortsættes til efteråret. Boldopsamlingsarrangement lørdag 22/4, drivingrange lukkes i opsamlingstidsrummet. Boldopsamling kører som det skal.</p> <p><i>Turneringsudvalg</i> 28. maj – Kvik køkkener 4. juni – næsten på plads Orientering om festuge</p> <p><i>Juniorudvalget</i> Er gang i sæsonen. Omfordeling af ressourcer, så planlagte aktiviteter kan bevares.</p> <p><i>Sportudvalg:</i> Turnering i 6.+ 7. maj</p> <p><i>Sponsorudvalg</i> Arbejdes på Eccotour 2018.</p> <p><i>Klublivsudvalg:</i> ikke noget nyt.</p>	<p>PL</p> <p>LB</p> <p>MF</p> <p>BA</p> <p>KC</p> <p>KC</p>	
4) Nyt fra kontoret	Åbenthus 30/4. Programmet er klart.		

5) Nyt fra greenkeeperen	Vejrmæssigt – mangler varme. Ur på 9-hulsbanen kan ikke repareres, nyt skal anskaffes Ros til husudvalget og de frivillige hjælpere.	JS	
6) Evt.	<p>Peter Helweg ønsker at udtræde af bestyrelsen. Mona (suppleant) indtræder i bestyrelsen, ikke flere suppleanter.</p> <p>Skilte til drivingrange – status? Er bestilt</p> <p>Kompetencer og opgaver i udvalg – tages på næste møde</p> <p>Arbejdsbeskrivelse for Brian er på plads – nyhedsbrev meldes dette ud.</p> <p>Drivingrange måtter – udskiftning af halvdelen.</p> <p>Forretningsudvalget har besluttet at leje VIP -lokalet ud frem til 30/9 til Shop.</p> <p>250 kr er gennemsnits greenfee prisen. Uge greenfee oprettes. Ændre prisen i weekends så nedsat greenfee starter lidt tidligere.</p> <p>Strøm i trænerhuset – bimåler sættes op ved hotellet.</p>	<p>PH</p> <p>BA</p> <p>BA</p> <p>KC</p> <p>BA</p> <p>KC</p> <p>BA</p> <p>BA</p>	
7) Næste møde	Kl. 18.23.05.2017		

Kenneth Christensen  
Formand

Torben Wissing  
Næstformand

Peter Helweg

Per Laursen

Majbritt Fallesen

Morten Olsen

Lars Bjerre

Mona Madsen  
Suppleant